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Hei 

I forbindelse med legging av fiber kabel i dalemarka så ser eg at entreprenør som utfører dette 

arbeidet går i grøfte kanter med kabel trasen og det skjønner eg er fornuftig for å holde 

kostnadene nede. 

Men resultatet av dette er at det vetle vi hadde av grøfter som tok unna overflate vann stort sett 

vert fjernet, det som kanskje vil skape den største utfordringen er i øverste del av feltet fra der 

du kan svinge opp i det vi kaller «funkis feltet» og ned til første sandfang rist tvers for enden på 

fotball banen , her har det alltid vert store mengder med overflate vann som kjem opp i fra siste 

felt utbygging og renn både ut i veien og videre ned over i feltet og graver faktisk litt ut midt i 

den store svingen før ein kjem ned til snu plassen. 

Dette er ein kommunal vei og eg er opptatt av at det arbeidet som vert utført i forbindelse med 

utbygging av brei band ikkje forringer både (ein allerede dårleg veistandard) veistandarden , 

men ikkje minst grøfter som tar unna overflate vann , det ser ut som om dei fleste plasser dei 

graver så vert grøftene vekke , det gjeld og i svingen der eg kjører bort til mitt hus , der er det 

stort sett berre fylt på masse. 

Regner med at dere kan formidle dette videre til dei som arbeider med vei og at dei tar seg ein 

synfaring å ser på dette. 

 

Dette er viktig med tanke på at vi i framtida er «lovd» ein økning i ekstrem vær . 

 
 
 
 
Med helsing 
Jan-Erik Hansen 
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